
Referat styrelsesmøde 11/1 2021.  

Mødet blev afholdt virtuelt. 

Til stede: Lone Clemensen, Lene Kingo Laursen, Pia Ewe Jensen, Allan Østergaard Hansen og Sussanne 

Mortensen. 

 

 Styrelsen drøftede, hvordan de skal samarbejde under Corona nedlukningen.  Det blev aftalt at 

mødes hver mandag til et virtuelt møde, hvor medlemmerne samtidig kan koordinere med 

hindanden hvad man arbejder videre med og hvem man gør det sammen med. 

 Coronasituationen på skolerne blev drøftet. Lene orienterede om nogen af de dilemmaer 

undervisningen af sårbare elever på skolerne giver. Flere forskellige Corona problematikker blev 

vendt. Det blev aftalt at Pia og Sussanne løbende formidler info om Corona på kredsens Facebook-

side. 

 Generalforsamling: Lone orienterede om, at evt. vedtægtsændringsforslag skal fremsendes 3 uger 

inden generalforsamlingen. Hun vil gerne hjælpe, hvis nogen ønsker at udforme forslag. Der skal 

inden Generalforsamlingen afholdes et møde med de interne revisorer om regnskabet og 

budgettet. Normalt afholdes et fysisk møde i forbindelse med en middag med revisorerne som tak 

for hjælpen. Mødet bliver denne gang virtuelt, og vi vil finde en anden måde at takke revisorerne 

på. 

 På DLF InSite ligger der efterhånden en del om A20 som mødedeltagerne opfordres til at orienterer 

sig i. DLF afholder i de kommende uger Webinarer om udrulning af A20, Thomas og Sussanne 

deltager d. 25 januar i et af disse med henblik på at afholde et tilsvarende kursus for vores TR. 

 Lone orienterede at hun i samarbejde med Johanna ville udarbejde et forslag til budget. Vi har ca. 

160.000 kr./år manglende indtægter fremadrettet. Dette på baggrund af færre medlemmer. 

Kredsstyrelsen besluttede at beder Særlig Fond om, at tilbagebetale 500.000 kr. af et lån til Øhavets 

Lærerkreds. 100.000 kr. hvert år over de næste 5 år. Det resterende beløb ca. 60.000 kr. skal findes 

på de poster på budgettet, som går mindst ud over de forskellige medlemsservicer som Kredsen 

har.  

Referent Thomas B Henriksen. 


